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Hva vet vi om norsk barnevern?

• Ca 40 000 barn får hjelp fra barnevernet

• Vekst både i det kommunale og det statlige 
barnevernet

• Antall nye meldinger til barnevernet er økt med 
55% i en 10 års periode

• Antall undersøkelsessaker er økt med 41%

• Å jobbe i barnevernet er juridisk, etisk og faglig så 
vel som emosjonelt krevende 
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Den statlige reformen 

• Bruker ca en milliard mer enn før 

• Større fokus på et kunnskapsbasert barnevern

• Større fokus på fosterhjem og hjemmebaserte 
tiltak og en dreining fra institusjon

• Gjennomført kvalitetsforskrift, godkjenning og 
internkontroll på institusjonene
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Men……..

• Fortsatt for store forskjeller mellom regioner 

• Fortsatt utfordringer på fosterhjemsområdet 

• Fortsatt utfordringer i samhandlingen mellom 
fagteam og kommuner 

• (Fortsatt) utfordringer i forhold til akuttplasseringer 

• Og et stort behov for større fokus på det 
kommunale barnevernet



5

Forbedringer i barnevernloven

– Ettervern, må begrunne om en ikke vedtar det

– Regulering av familiesentrene

– Plikt til å gi tilbakemelding til melder

– Økt bruk av adopsjon

– Lovfestet plikt til å evaluere hjelpetiltak

– Strengere krav til omsorgsevne ved 
tilbakeføring
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Vi ønsker ikke et markedsstyrt 
barnevern

• Vi reduserer bruken av kommersielle institusjoner 

• Vi utnytter handlingsrommet i forhold til ideelle 
organisasjoner 

Men…. 

……vi må aldri komme unna fokus på kvalitet, 
pris og omstillinger 
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:

Norge har et meget godt 
barnevern. 

Men en trenger ikke være 
dårlig for å bli bedre 
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Takk for meg,  

og lykke til med en viktig 
jobb


